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Besvarelse af spørgsmål 7 ad L 51 stillet af Erhvervsudvalget den 25. 
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Spørgsmål 7: 

Er der store problemer i restanceinddrivelsen, siden man har valgt at 

henføre det under opkrævnings- og inddrivelsesloven? Eller er der en 

anden begrundelse herfor? Hvor store er restancerne p.t.? 

 

Svar: 
SKAT bemærkede i forbindelse med høringen af lovforslaget, at der i 

LER ikke findes bestemmelser om inddrivelse af de gebyrer, der pålæg-

ges for brug af registret, såfremt de ikke betales under den almindelige 

opkrævningsprocedure. Betaling for brug af registret er et offentligt krav. 

Med henblik på at sikre effektive inddrivelsesværktøjer, foreslår SKAT 

derfor, at der indsættes en henvisning til reglerne i opkrævning og inddri-

velsesloven. 

 

Det skal oplyses, at der ikke har været nogen problemer i forbindelse med 

opkrævningen af gebyrbetalingen. Henvisningen til opkrævnings- og ind-

drivelsesloven skal derfor alene ses som en teknisk tilpasning. 

 

LER-sekretariatet har oplyst, at der pt. er registreret 19 brugere, som i alt 

skylder kr. 177.741,40. Der er ikke hidtil sendt gebyropkrævninger til in-

kasso. 
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